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Session descriptions & more info here

Nous sommes heureux d'offrir notre deuxième Congrès virtuel d'été pour les éducateurs. Une merveilleuse collection

de présentateurs de l'Alberta et du Canada, y compris une poignée d'enseignants, partageront leurs idées et leur

expertise en matière d'enseignement du français.

Nous encourageons le personnel des écoles et des divisions à organiser la journée de façon à ce qu'un ou deux

enseignants assistent à autant de séances que possible, ce qui permettra de comparer les notes par la suite. La plupart

des séances pourront être visionnées dans les quatres à six semaines suivant la conférence, ce qui permettra de revoir

les enregistrements et de commencer l'année scolaire 2022-23 avec cette formidable opportunité d'apprentissage !

We are pleased to offer this second Congrès virtuel d'été pour les éducateurs/Virtual Summer Conference for

Educators A wonderful collection of presenters from across Alberta and Canada including a handful of classroom

teachers, will be sharing ideas and expertise in support of French language instruction.  

We encourage school and division staff to jigsaw the day with one or two teachers attending as many sessions as

possible, allowing for the comparison of notes afterwards. Most sessions will be available for viewing in the four-six

PRESENTED BY

Various Presenters

 
SERIES SESSIONS

Date Time

August 22, 2022 8:20 AM - 2:45 PM

 
LOCATION

Zoom Online Meeting - Zoom

FEE

$50.00

QUESTIONS?

Contact Us:

403-381-5580

REGISTER ONLINE

Visit our website to register:

sapdc.ca

https://sites.google.com/arpdc.ab.ca/frenchlanguage2022/home?authuser=2
tel:403-381-5580
https://www.sapdc.ca/


weeks following the conference, offering the chance to review the recordings, and to start your 2022-23 school year

with this tremendous learning opportunity!   

Time Event

8:20 - 8:30 am Welcome

8:30 - 9:45 am Session One

9:45 - 10:00 am Break

10:00 - 11:15 am Session Two

11:15 - 12:00 pm Lunch

12:00 - 1:15 pm Session Three

1:15 - 1:30 pm Break

1:30 - 2:45 pm Session Four

Presenters

Various Presenters

Registration Notes

This session is possible through grant funding from the Official Languages Education Program and Alberta Education.

 

Proud partners in ARPDC


